
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 869
Ministeren skriver: ”På den korte bane har jeg bedt Rigspolitiet og Rigsadvokaten hurtigst 
muligt at redegøre for det, som politiet har oplyst til mig og til Folketinget i et svar om, 
hvorvidt der i flere politikredse eksisterer en konkret beløbsgrænse for behandling af 
økonomisk kriminalitet.” Vil ministeren redegøre for, om han alene kigger på nuværende 
og eksisterende beløbsgrænser, eller om han også kigger længere tilbage f.eks. fra efter 
politiaftalens indgåelse? Spørgsmålet skal besvares senest 2 dage forud for besvarelsen 
af samrådsspørgsmål AG.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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